
Sundhedsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1149
Vil ministeren i forlængelse af en række borgerhenvendelser - senest i forbindelse med
DN’s store Affaldsindsamling 2021 i dagene fra den 12. til 18. april 2021, hvor der blev
fundet en del blå megagaspatroner i naturen oplyse
a) om man har kunnet iagttage en nedgang af især unges misbrug af lattergas
b) hvordan man målrettet oplyser unge om faren ved at indtage lattergas og
c) om politiet har kunnet iagttage et illegal salg og/eller illegal indførelse af store latterga-
spatroner efter vedtagelsen af lov om salg og markedsføring af lattergas til forbrugere i
juni 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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